
Kokemäki-Huittinen valiokunta 2021

1



Valiokunnan kokoonpano 2021

Puheenjohtaja Tomi Ojala, toimitusjohtaja, Polarteknik Oy 

Varapuheenjohtaja Ossi Paakki, toimitusjohtaja, Finnamyl Oy 

Jäsenet: 

Tuotantojohtaja Jukka Heiska, Sinituote Oy

Toimitusjohtaja Henri Kiuru, Seloy Oy

Kehitysjohtaja Jari Kortelainen Landeli Group Oy

Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen, Kokemäen kaupunki

Toimitusjohtaja Olli Näsi, Satakunnan Osuuspankki

Kauppias Timo Ojala,  K-Supermarket Lautturi 

Toimitusjohtaja Janne Survonen, Konepaja Survonen Oy

Toimitusjohtaja Jukka Pelttari, Pelttarin Auto Oy

Kaupunginjohtaja Jyrki Peltomaa, Huittisten kaupunki 
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Vuosi 2021 – Kokemusten jakamista
isoa kuvaa ja sparrailua
Valiokunta kokoontui vuoden 2021 aikana yhteensä neljä kertaa

Vuoden ensimmäisessä tapaamisessa saatiin katsaus elintarviketeollisuuden
tilanteesta Suomessa ja Satakunnassa sekä Hallitukset töihin! palvelusta. Vieraana 
olivat Jari Lehmusvaara Satafood Oy:stä ja Miia Vironen kauppakamarilta.

Toukokuulla valiokunta tapasi toisen kerran. Tuolloin Janne Lehtimäki Leafhill Oy:stä 
kertoi logistiikan ja toimitusketjujen isosta kuvasta ja haasteista valiokunnalle. 

Yhtenä toivottuna aiheena tälle vuodelle oli digitalisaatio ja kyberturvallisuus. Näitä 
teemoja käsiteltiin tässä tapaamisessa Festumin Jorma Messon toimesta.  Hän toi 
tapaamiseen myös terveiset digitalisaatiovaliokunnan kyberturva tapaamisesta, 
johon paikallisvaliokunnasta päästiin myös hienosti osallistumaan.
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Vuosi 2021 – Kokemusten jakamista
isoa kuvaa ja sparrailua
Valiokunnan syksy startattiin teemalla: 

”Osaavan henkilöstön saatavuushaaste ja sen ratkaiseminen kv. 
näkökulmalla”

• Tähän teemaan pureuduttiin kolmesta eri näkökulmasta eli oppilaitoksen, henkilöstöpalveluyrityksen ja 
Explore Work! tekemisen vinkkelistä. 

• Vieraana tapaamisessa olivat siis: Opetuksen vararehtori Timo Mattila Satakunnan ammattikorkeakoulusta. 
Liiketoimintajohtaja Mika Niininen Talent Center Oy:stä ja Noora Jönkkäri kauppakamarilta.  

Vuoden viimeisessä tapaamisessa teemana oli maailman talouden 
tilanne sekä strategian viestintä ja jalkautus

• Talousteemasta alusti Senioriekononomi Tomi Kortela OP Ryhmästä

• Strategiasta puolestaan keskusteluun virittivät Juha Harttunen Playmaker Oy:stä ja valiokunnan 
puheenjohtaja Tomi Ojala

Lisäksi vuoden jokaisessa tapaamisessa käytiin Mitä kuuluu bisnekselle kierros ? 
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Millä ajatuksin kohti vuotta 2022 ?

• Kestävän kehityksen merkitys liiketoiminnalle kasvaa

• Miten tämä tulee näkymään kasvavana paineena asiakaspuolelta, erityisesti 
isot asiakkaat kohdistavat isoja odotuksia toimittajilleen

• Mitkä ovat konkreettiset toimenpiteet ja mahdollisuudet 

• Yhteistyö – oppilaitokset ja muut verkostot

• Talouden elpyminen ja kasvun hallitseminen

• Miten tullaan tästä tilanteesta ulos / varautuminen

• Jääkö inflaatio pysyvämmäksi

• Kilpailukyvystä huolehtiminen ja osaamisen hallinta
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